

29.08.2024

29.08.2024

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Corrective Disclosure - Link of MSX's Virtual Discussion Session on the Financial Results for the half year ended on 30 June 2024.

الموضوع/ الإفصاح التصحيحي - رابط تسجيل الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2024.

Dear Sirs,

الأفاضل الأعزاء

This is in reference to the Company's disclosure dated August 28, 2024, which was published on MSX at 9.47am, concerning the virtual discussion session held by MSX on August 27, 2024, to review the financial results for the half-year ended June 30, 2024, with shareholders, investors, and analysts.

يشير هذا إلى إفصاح الشركة بتاريخ 28 أغسطس 2024، والذي تم نشره على موقع البورصة في الساعة 9.47 صباحاً، فيما يتعلق بالجلسة النقاشية الافتراضية التي عقدها الشركة في 27 أغسطس 2024 لمراجعة النتائج المالية لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2024، مع المساهمين والمستثمرين والمحللين.

Please note that the previously provided link to the recording of this session was incorrect. The correct link to access the video recording is provided below:

يرجى ملاحظة أن الرابط المقدم مسبقاً لتسجيل هذه الجلسة غير صحيح. الرابط الصحيح للوصول إلى تسجيل الفيديو متوفر أدناه:

<https://www.youtube.com/watch?v=cfEkPpgkjys>

<https://www.youtube.com/watch?v=cfEkPpgkjys>

Dr. Rachid Majjad

د. رشيد ماجد

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

